
Miestne zastupitel'stvo Mestskej iasti Bratislava - Lamai,

Zipisnica
zo zasadnutia Mierstneho zastupitel'stva

Mestskej iasti Ilratislava - l.amai
20.1.2015

Pritomni: lng. I-uk65 Baiacky., Ing. Gabriela Biz,tiov6, Mgr. Eva Cernd. JUDr. Julia (fndriiiov6. Mgr.
Mar-ta Jany5kov6, MVDr. Parrol Cech, Mgr. Ing. Rradoslav OlekS6k

,Za MIJ: Ing. Peter Sramko - starosta, lrtgr. Vicnaela Koviiri Mrlzovh - prednostl<a IrrIlJ, Zuzana

Koreiov6 - MK, Ing. Vlastislava Rycht6rikov6, lvlgr. Lucia ()echov6, Ludmila Pevalov6, N{gr. Mdria
Matiko Starkov6, Mgr. Miriam ('uchtovii

Prizvani hostia: Ing. arch. ,Ielena Hudcovsk6. Inpr. arch. Mile,rL Zelina, JUDr. Peter Srobar - .AK, I']hDr.

M6ria Vadingerovdalng. Jo;zef' Udid - N{sP Bratisl.ava - Dfbrzrvka

Program:

Otvorenie, volba n6vrhrcvej komisie, overovatel'ov zSpisnic,: a zapisovatel'ky

Schv6lenie programu
Situadn6 spr6va mestskej polfcie za mesiace september, okttitrer a novernber 201 4

Vystfipenia obdanov (od 09.30 do 10.00 h)

Spr6va o dinnosti kontr:ol6ra za II. polrok 2014

PlSn dinnosti miestneho' kontrol6ra na I. polrok 2015

Vol'tra dlenov (neposlarrcov) komisii priMZ
Spr6va o plneni uzneseni MZ platnych k 20.01 ,201 5

N6vrh terminov zasadnutf MZ na I. polrok 201:5

Suhrnnd I'yhodnotenie ;rlnenia riloh priorit volebn6ho prograrnu za obdobie rokov 20 11 " 20 | 4

N6vrh StatLitu Stdbu zir:nne-i ridrZby na rok1, 201 5 - 2018

Spr6va o postupoch pr6c na UPD ?ed6k
Aktudlne irtform6cie o projekte VCr\ - Lamac

Informativne spr6vy (,2\. o prrjatych rozpodtovych opatreniac:'t zo diia 15.12.2014, B. o projekte,,Zvy5enie

energetickej ridinnosti Sportovej haly Bratislava - Lamad")

15. Rdzne
16. Interpel6cieposlancov
1'7. Zixer

K bodu I - Otvorenie, vol'ba nivrhovej komisie, overovatel'ov zfpisnice a zapisovatel'ky

Starosta Ing. Sramko otvoril zasadnutie Miestneho zastupitel'stva a privital pritornnych poslancov

a hosti.
Do nfvrhovej komisie navrhol: Mgr. Ing. Radoslava Olek5dl<rl a Ing. Luk65a Baiack6ho

Za overovatel'ov: Mgr. Evu eernfi a.JUDr. Jirliu t.)ndri5ovu

Zapisovatel'ky: Mgr. M6ria Matiko Starkov6 a Mgr. Miriam rluchtovd

O predloZenom n6vrhu dal p6n starosta hlasovat''

Poiet poslancov: 7

Zzz 7 
^- 

Ing. Luk65 Baiack.i, Mgr. Eva Cern6, Ing. Gabriela Bizoiov6, JUDr. Jflia Ondri5ov6, Mgr.

Marla Jany5kov6, MVDr. Pavol Cech, N{gr. Ing. Radoslav Olerks6k

Proti: 0

ZdrL,al sa: 0
Nehlasoval: 0

K bodu 2 - Schvilenie Prog;ramu
Starosta ozn6mtl, Ze boi f,, n - Spr6va opostupoch prlic na UPD Zeddk sa prerokuje o 11.30

informativny bod. Nikto z pritomnych poslancov rrepodal pripcmienky k navrhnutdmu programu.
h ako
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lltarosta dal o predloZenom niivrhu programu hlasovaf.

lPoiet poslancov: 7

ila: 7 - Ing. Luk65 Bariacky, Mgr. Eva Cernii, Irrg. GabrielzL Bizof,ov6, JUDr. Julia Ondri5ov6, Mgr.

lMarta Jany5kov6, MVDr. Pariol Cech, Mgr. Ing. Radoslav Olek56k

lProti: 0
',LdrLal sa: 0
l\ehlasoval: 0

,P r o gr am b ol s c hv dl eny.

;K bodu 3 - Situaind sprfva mestskej policie za rnesiace septrember, oktriber a november 2014

iStarosta privital na zasadnutiMT-, zAstupcov MsP. ()tvoril diskusiu.
.MVDr. Cech podakoval pritomnym okrsk6rom za sridinnc,st' pri konkr6tnom pripa"de olrozovania
,rbdana.

Do diskusie sa prihl6sil obdan, Ing, DZatko a vyja.dril sa k lolcalit6m Ze(,itk aR6zsochy, kde sa nad'alej

vyskytuje vel'a bezdomovcov. Navrhol n6jst' vhodny spdsob v spolupr6ci so St6tnou poli,;irltt, aby sa

tomuto probl dmu za(,alct zantedzov at' .

,lLlDr. Ondri5or,'6 poprosila okrsk6rov MsP, aby zqf5ili ositrahu najmii pri nemocnici R6zsochy,

itzarovei, aby sa do tejto veci zainteresovala aj 5t.6tna policieL. Podotkla, Ze je potrebnd dolie5it' othzku

.nemocnice. Starosta informo.val, Ze pisomne poZiadal ministra z:dravotnictva SR o stretnutie I tejto veci.

.Mgr. iern6 informovala, Le na n6mesti pri Roz6llke zmrzol pcklop zkantia a na Vysokohorskej ul. sa

rtieZ dasto zdrLiavajibezdom,cvci. Poprosila o zvySenri kontrolu v tychto miestach.

tng. Baiacky navrhol I'ytvorit' v r6mci komisie ZP urcite rierienie v oblasti monitoringu a berzpednosti.

Mgr. lng. Olek36k doplnil, Ze je potrebnd riesit' tirto t6mu v Lamadi, zdkladom sri n.eust.6le hliadky,

kamerovy systdm a pomoc St6tnej policie.
tng. Bizoiiovf navrhla obr6tit' sa na hl. mesto so spolupr6cou o vypracovanie Sir5ej koncepr:ie tykajfcej

sa-ot1zky bezdomovectva. PoZiadala pritomnych oksk6rov o zvy5enir kontrolu bezpednosti. deti pri ZS

a lreL v blizkosti kriZovatky l{odoninska - Vrandovidova.

Starosta ukondil diskusiu. Ndvrhov6 komisia preditala n6vrh uztesenia, o ktorom dal starosta hlasovat'-

Miestne zastupitel'stvo mestskej dasti Bratislava - Lamad

A. berie na veclomie predloZenir situadnf spr6vu mestskej ltolicie za september, okt(rber a november

2014 - s pripomienkami
Poiet poslancov: 7

Za: 7 - Ing. Luk65 Baiack17, Mgr. Eva eem6, Ing. Gabriel;r Bizoiov6, JUDr. Jtilia (fndri5ov6, Mgr.

Marta Jany5kovti, MVDI. Pei'vol Cech, Mgr. Ing' Radoslav Olek56k

Proti:0
ZdrLal sa: 0

Nehlasoval: 0

K bodu 5 - Sprriva o iinnosti kontrol6ra zaIl. polrok 2014

MK, p. Koreiov6 sa vzdala trvodndho slova. Starorsta otvoril diskusiu.

Mgr. Ing. Oleksak pod'akor,,a.l p. Koref,ovej zakvalitne vy'konanri pr6cu a kontrolu v roku 2014. Starosta

ukondil diskusiu. N6vrhov6l,tomisia preditala rr6vrh uznesenia, o ktorom dal starosta hlarsovert'.

Miestne zastupitel'stvo mestskej dasti Bratislar,'a - Lamad

A. berie na vedomie spr6vu o dinnosti miestneho kontroltira i:aL rok 2014 - bez pripomienok

Poiet poslancov: 7

Zaz 7 
^- 

Ing. Luk65 Baiack;i, Mgr. Eva iern6, Ing. Gabriela Bizoiov6, JUDr. Jrilia 'Ondriiov6, Mgr'

Marta Janyjkovf, MVDr. Pilvol Cech, Il{gr. Ing, Radoslay Olel:56k

Proti: 0

ZdrL,al saz 0

Nehlasoval: 0



I( bodu 4 - Vystirpenia obdanov (od 09.30 do 10.00 h)

Sitarosta dal slovo obdanom.
p. Lopa5ovsky informoval o probl6me s osvetlenim pri odbodlle Cesta na Klanec. Zitrovei upozornil na

rLebezpedn6 dopravn6 situ6cie v tomto fseku. V tejto sirvislosti poprosil o umiestnerrie dopravn6ho

z:rkadla, ktore napom6Ze vodidom v lepSej viditefnosti.
Ing. Valentovic uviedol. Ze p,odpsruje projekt llikairici sa zvySenia energetickej irdinnosti Sportovej haly

a navrhol poslancom MZ, ttb>y sa podobne zamysleli aj nad ;z.rySenim energetickej ridinnosti budovoy

ilS. Starosta informoval, Ze lvlC [-amad m6 v pl6ne poZiadat' o dot6ciu pre ZS v tejto veci..
' Ing. DZatko navrhol p. starostovi, aby v r6rnci rokovania s ministrom zdravotnictva SR ohl'adom

nemocnice Rdzsochy poZiaclal o uplatnenie nlihra,ly Skdd, vzhfadom na to. Le Leleno.h,orskv potok je

riplne znedisteny. Navrhol poslancom MZ, aby sa urobil kontrolny deir za ridelom kontroly tc,hto fizemia.

lng. Bizoiov6 navrhla prezistit', di existuje nejak6 pr6vna ane"lyza pre rokovanie s MZ SR r,'tejto veci.

I\4gr. Cerna po<iala infornrlicie z d6vnej5ieho r<.rkovania Vkidy SR ohfadom R6zsoch, argumenty

,ruiont"ruovat. zbirat'alebo dokondit'ttito stavbu boli mim<x'iadne finandne n6rodn6, preto sa vtejto
,reci nikam nepohlo. Dodaler. Le MZje povinnd p,omdct' obdarom s tymto probl6mom. Inlg. Ilizoiov6

rravrhla zverclnrt v dasopise, Lamadan informdciu o tom. all6 kroky m6Zu obdania vlasmiaci tam

lrozemky urobit'. Zdrovei poprosila p. starostu o predkladtrtrie samostatnei infbrmativne.l sprdvy k

lomuto bodu v pripade novych inform6cii. Starosta ukondil diskusiu.

lK bodu 6 - Pl:in dinnosti mi,estneho kontrol6ra nLa I. polrok i1015

l\4K. p. Koreior,.6 sa vzdala rivodn6ho slova. Mgr. Ing. Olek5fk navrhol doplnit'do p1.6nu dirulosti: 1.

l(ontrolu ZIJ zarokZ0l4 - i1015,2. Kontrolu investicie azi|riizkov - zmluvny'ch vzt'ahov s ndjomcom

lsrikromn6 z6kladn6 Skola lr46rie Montessori, 3. Kontrolu :rimndho Stadi6nu - zmluva. sc> Z'LL -

poskyovanie benefitov pre obdatrov Lanlada.

trrg. 
"nirofov6 

poZiadala o kontrolu vyuZivania telocvidne v ZS - porovnat' rok 2013 a20l'l' Starosta
.ukondil diskusiu. N6vrhov6 komisia preditala n6vrh uznesenia. o ktorom dal starosta hlasovat'.

Miestne zastupitel'stvo mestskej dasti Bratislava - Lamad

A. schval'uje ndvrh pl6nu kontiolnej dinnosti miestneho kontrcl,6ra na I. polrok 2015 - s; pripomienkami

- doplnit,,lb pl6nuii"to body: kontrola zimnej udrZby za obdobie 20f41201-5, kontrola zmluvnych

vz(aiov sn6jomcom Sirkrornnii ztkladnh Skola ;M6rie Monlessori (zmluva 220.05'2013) - kontrola

investicie az-Avazkov - oddelenie od tepelndho hospod6rstva (rlva n6jomn6 byty), st'aZnosti obyvatefov

zo Zlatohorske.j ulice, kontrola zimndho Stadi6rra - poskl'tovanie benefitov pre obdarulv Lamada

(pren6jom l'adovej plochy), l<ontrola vyuLivaniate,locvidne v'/Akladnej Skole v p'crovnani s rokom 2013

Poiet poslancov: 7

Zaz 7 
^- 

Ing. Luk6S Bahackji, Mgr. Eva dem6, Ing. Gabriela Bizoiov6. .lUDr. Jirlia (fndriilor'6, Mgr.

Marta JanySkovir, MVDr. Pa.rzol Cech, Mgr. Ing. Radoslav OlekS6k

Proti:0
ZdrLalsaz 0

. Nehlasoval:0

K bodu 7 - Vol'ba ilenov (neposlancor') komisii priMZ
Starosta poLiadal predsedor, 

-i 
ednotlivych komisii tl ich n6vrhy .

Komisia vystavby, rizemndlno rozvoja a regionfJlnej politi\yl
Ing. Baiack;i podal n6vrh rLa dlenov komisie: Juraj Kerti, '4ndrej _Kovacj.i, 

Maridn l'uienid Ludov[t

Lrienid, Jdn lvfihdtik, Ludovft Podhorslq, ,4lexaic]er Rcm;itrec, Juraj Simek, Rdbert Spaiek, Peter

Marko.
O dlenstvo v komisii poZiadlala poslankyia Ing. Bizoiovd. C) dlenstvo v komisii poZiadali obdania p.

Ing. DZatko a p. Boikovidovri. Ing. danack/ pripisal poslankyiu Gabrielu Bizoiovri <io komisie'

O 
-n6vrhu 

na pripisanie d al3ich dvoch dlenov (neposlancov) dal starosta hlasovat'.

Zap.lng. DLatka: 
?



I'oiet poslancov: 7
Ll'a:2 - Mgr. Eva Cerna, Ing' tllafullsla Bizoiovii
I'roti: 0

2\dfi.al sa: 4 - lng. Luk65 llaiacky, Mgr. Marta ,IanySkov6. \4VDr. Pavol Cech, Mgr. Ing' Radoslav

0lekS5k
lr{ehlasoval: I - JUDr. Julia (l)ndri3ov6

Iri dv r h ne b o I p r ij a t 14.

i1a p. Boskovidovri:
l'oiet poslancov: 7
1/,az 2 - Mgr. Eva Cern6. Ing. Gabriela Bizoiovd
l)roti: 0
,,tdrL,alsa: 4 - Ing. Luk65 l]aiacky, Mgr. Marta Jany5kov6, llVDr. Pavol eech, Mgr' Ing' Itadoslav

Olek56k
Ir{ehlasoval: 1 -.lUDr. Julia Ondri5ov6

Ndvrh nebol prijatY.

l.Ilasovanie o n6vrhu ako celk-u

lPoiet poslancov: 7
,7az 7 - Ing. Luk6S Baiacky', Mgr. Eva dern6, Ing. Gabrieltr Bizoiov6, JUDr. Jrilia Ondri5ov6, Mgr'

.Marta JanySkov6, MVDr. Parrol eech, Mgr. Ing. Rredoslav Olek56k

Proti: 0
Zdraalsa:0
Nehlasoval:0

Komisia pre veci sociflne, z:dravotn6 a bytov6:

Vfg.. t*ra navrhla ako dlernov: Brozmanovd Bluiena, I'Iali,b Peter, Markovd Anna, lJereiavd lv[dria'

Maixnerovir sofia, vatolikov,i Dagmar, Jaktibkovci Mdria, Kotrabovd Alena, Keltoiovd ol'{'a, Rakilsovd

Emflia, Mihdlik Jiin, Boskot'iiovd Katar[na. Starosita dal hlasovat'o n6vrhu'

Poiet poslancov: 7

Zaz 7 - Ing. Luk6S Baflack;i, Mgr. Eva dern6, Ing. Gabriela Bizoiov6, JUDr. Jrilia 'CndriSov6, Mgr'

Marta Janl[kov6, MVDr. Pavol dech, N{gr. Ing. Radosla' Ole:k56k

Proti: 0

ZdrLalsa:0
Nehlasoval: 0

Komisia bezpelnosti a Zivotn6ho prostredia:

M6;. C.ch navrhol tychto dlenov do komisie: Karelovd litJita, Dctnielo Kelemenot"a, .'t'anctta Peter,

peter Vetictry, Monika Dob,royodskd, Franti,{ek Ovddek, Ka,sanickd Zuzana, Ladislqv I'ktgti, Marek

Ortik, Ivan Tuiinslqt, Kotratba Michal, Michat Li'eskovec, Raaloslav Olelddk, 'Itilia Ondriiovd' Starosta

dal hlasovat'o n6vrhu'

Poiet poslancov: 7

Za: 7 - Ing. Lukds Baiacky, Mgr. Eva iem6, Ing. Gabriela Bizoiov6, JUDr. Jtlia Ondrisov6, Mgr'

MartaJany5kov6. MVDr. Pa.vol eech, Mgr. Ing. Fladoslav o1,:l<56k

Proti: 0

Zdraalsaz 0
Nehlasoval: 0

Komisia linancii, podnikatel'skych aktivit a do;praly:

lv{gr. Ing. olek$6k navrhol t.:icht; dlenov: Peter F'illo, Jdn Gurdfi, stanislav Tobolak, Jt''rai Rtthtik, Milan

Donoval, Anetta Rajiiikot,ii, Jozef Hrobina, Rudolf lvdk, I{ttna Blaiiikovd, sctn'tuel Kark''tfiak' Filip

^;;;;,-"e;;;;;t, 
Sedovri, tiubom[ria Klementisovd, Frartiiek Fabidnek, Matej Sabo, ol'trp Keltoiovd'

o dlenstvo v komisii pohiadalaposlankyia Ing. Bizoiovtl a poslankyia JUDr' Ondri5or'6'
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tr4gr. Ing. olekiak pripisal p,cslankyiu Gabrielu []izoiovir a poslankyiu Jirliu ondrisovir rlo komiste'

Sltarosta dal hlasovat'o n6vrhu.

Itoiet poslancov: 7

2\az j - Ing. Luk6s Baiiacky, Mgr. Eva ierna. Ing. Gabriela Bizofiovd. JUDr. Julia Ondrisovii. Mgr'

lylarta janySkovf, MVDr. Pavol Cech, Mgr. Ing. RaLdoslav Olekii6k

I'roti: 0

il,rlrLal saz 0

It{ehlasoval: 0

l(omisia pre kultriru, vol'ny das a revitalizfciu ihrisk:

Ivlgr. Janyskova uviedla tlthto dlenov komisie: Drahomfra Msrchal{novii, Anna Markottti, Miriam

,,,ritmkovi Kovdcbvit, Alena lSerndtovd, Katari.na sluind, .Lydic' AtJbtdyova, Tomds vagdi, 'lan Gregui'

litarosta dal hlasovat'o n6vrhu.

lPoiet poslancov: 7
,,La: 7 - Ing. Luk6S Baf,ack.y, Mgr. Eva Cem6, Ing. GabrieltL Bizoiov6, JUDr. Jrilia Ondr:i5or'6, Mgr'

lMar.ta Jany3kov6, MVDr. Pavol dech, Mgr. Ing. Radoslav Olek56k

Proti: 0

.ZrJrLal saz A

Nehlasoval:0

Komisia pre Skolstvo a SPort:

JLIDT. Ondri5ov6 vymen&ala dlenov komisie: Alena Petdko'tti, Katar{na Lepielovd, Ri'endta ocilkovd,

Kaln(r Agdta, ,Miios Anclrii, Roman Mesdroi, Martin h'ora. o dlenstvo v komisrii poZiadala p'

poslankyizr Ing. Bizoiov6. JUDr. ondrisovti pripisala posleLnkyflu Gabrielr-r gl2sflovu do kornisie'

Starosttt dal hlasovat' o n6vt'hLu.

Poiet poslancov: 7

za: 7 - Ing. Luk6s Baiackli, Mgr. Eva iern6, Ing. Gabriela Bizoiov6, JUDI. Jrilia ondrisov6, Mgr'

Marta Janldkovii, MVDr. Pavol dech, Nfgr. Ing. Radoslav Ole:k56k

Proti:0
Zdri,al sa:0
Nehlasoval: 0

Navrh ako celok
Miestne zastupitefstvo mestskej dasti Bratislava - Lamac

A. voli
dlenov Komisia vystavby, rizemn6ho rozvoja a regionflnej politiky u tot_ 

-..

Juraj Kerti, Arrdrej KovailiLd, Ludovit LuSenid, Mari6n iriiienid, J6n Mihirlik, Ijuclovir: P'cdhorskli'

Alexander Raninec, Juraj s irnek, R6bert spadek, Peter Marko, Gabriela Bizoiov6

ilenov Komisia pre veci so'ci6lne' zdravotnd a bytov6 a to:

BlaLena Brozmanova, Peter Malik, Emilia lLakusor'6, A.nna Markov6,

Maixnerov a, l)agmar Vatolikova, M6ria Jakirbkov6, Alena tLotrabov6, ofga

Katarina Boskovidov6

ilenov Komisia bezpeinosti a Zivotn6ho prostredia a to:

Edita Karelov6, Daniela Kelemenov6, Peler Janota, Perter \relicky, Monika

ov6dek, zuzana Kasanick.6, Ladislav Hegyi, Marek orlik, lv4ilan TuZinsky,

M6ria Bere5ov6, Soia
KeltoSov6, JZin Mih6lik,

Dobrol'odsk6, Franti5ek

Michal Ko1.raba, Michal

L ieskov ec. Rado slav Oleki;dk, .trilia Ondri 5ov6

ilenov Komisia financii, podnikatel'skych aktivit a dopra\Tz n 1s;

peter Fillo, J6n Gur6i, Stanislav toUttak, Juraj Rehak, N'til* Donoval, Anetta lRaji;akov6' Iozef

Hrabina, Rudolf lv6k, Ha'ia BlaZidkov6, Sarnuelkarkosiak, Filip Rakus, Gabriela Sedov6, Iiubomira

Klementisov6, Frantisek Fa6ianek, Matej Sabo, o,fga Keltosor,6. Gabriela Bizoiov6, J{'lia ondrisov6

ilenov Komisia pre kultfiru, vol'ny ias a revitalizdciu ihrislk a to:

Drahomira Marchalinova, r\nna Markov6, Nfiriam LiptrikovrL - Kov6dov6, Alena Bern6tor'6, Katarina

SluSna, Lydia Alfioldyov6, llom65 Vag6d, J6n GreguS 
s



tilenov Komisie pre Skolstvo a Sport a to:
,r\lena petdkov6, Katarina f,s,pie5ov6, Ren6ta Ocilkov6, Ag6ta Kaln6, Milo5 Andris, Romatr Mes6ro3,

lvlartin l{ora. Gabriela Bizoiiov6
Poiet poslancov: 7

i/,az 7 
^- 

lng. Luk6S Baiacky, Mgr. Eva Cernri, hLg. Gabriela Bizoiovd, JUDr. Jirlia Ondri5ov6. Mgr.

lvlarta JanySkov6, MVDr. Pavol Cech, Mgr. Ing. Radoslav Olelll6k
llroti: 0

lZdrZal sa: 0
I{ehlasoval: 0

lK bodu 8 - Sprriva o plneni uzneseni MZ platnj;r:h k 20.0f i1015

llrednostka podala inform6cie k materi6lu. Starosta otvoril disl':trsiu.

lloslanci MZ ohodnotili pln.enie jedntolivych uzneseni. M\/.Dr. Cech pripomenul p,ctrebu osadenia

:znadky Mil Lamad - zadiitolk a koniec v blizkosti OC Bory l/all. Mgr. Ing. Olek56k navrltol poLiadat

.vedenie spol. BORy, a.s. otermin stretnutia vtejto veci a zfrovei rie5it'peSie prepojenie acvklotrasy
,.zLama1ak OC Bory Mall. Prip<tmenul, Ze je potrebn6 rieiit' s.jaZnost' p. IJubomira Podhorsl':eho.

.Mgr. Jany5kov6 navrhla v9 veci vybudovania cesty na ul. 2\ttbrady, opiitovne pozvat'' p' Sedovir ap'

,iaiikovu na rokovanie kv6li vlfkupu pozemkov. Iltarosta ukcr,dil diskusiu. Nfvrhov6 komisia preditala

n6vrh uznesenia, o ktorom clarl starosta hlasovat'.

Miestne zastupitel'stvo mestskej dasti Bratislava - lLamad

.A. berie na vedomie spr6vu o plneni uzneseni MZ - s pripomienkami

B. berie na vedomie splnerrd-uznesenia MZ a. 9212014NI,9712014NI, 11612014/\'I, 13:\12014NI'

1491201 4NI, 167 12014/VI - s pripomienkami

C. ryrad,uje z6 sledovania riloh uznesenia ii. 48l20l1lV\ 15412011/VI, 16412011/\'I, 16ll20l2Nl,

4l20i4lvr, 36l20t4lvr, 4712014 , 5712014A/I, 10l2ctl4l'/r, l2l20l4lvl, 80/20141Y1, 81l20l4Nl

v bode c.92120,14lVI v bode C al43l20l4lvI - s pripomienkiuni

D. ru5i uznesenie (,.18612014lYIv bode B - bez pripomienok

E. zriad,uje komisiu na presetrenie st'aZnosti Lubomira Podhorsk6ho s manZelkou a .lUDr. J6na

Haraslina ria poslanca Miestneho zastupitefstva N4estske.y dasti Bratislava - La11e Mgr. rn;J,Radoslava

Olek56ka v zloLeni: Ing. Luk65 Baiacki;, Ing. Gatrriela Bizoiov6, MVDr. Pavol Cech, .Mgr' llva Cern6,

Mgr. Marta Jan1,5kov6 a JUDr. .trilia Ondrijov6 - bez pripgmierrLok

Poiet poslancov: 7

Zaz 7 - Ing. Luk6s Baiack;i, Mgr. Eva iern6, Ing. Gabriela Bizoiovd, JUDr. Jirlia rondrisov6, Mgr.

Marta JanySkovii, MVDr. Pavol Cech, Mgr. Ing. Iladoslav Ole:l:56k

Proti:0
Zdrial sa: 0

Nehlasoval:0

K bodu 12 - Sprdva o posturpoch pr6c tta UpD 'L\e[i./x

Ing. arch. Hudcovsk6 uing, arclt. ielina podali akrtudlne inforl6cie k predloZen6mu materilLh-r.

Mir. Ing. OlekS6k navrhol do najsk6r sa vysporiadat' s pripornienkami hl' mesta a pripojit' k fi:zemn6mu

plin, (ist, ,,Zlattthora". Dal,lj nairhol preroki,vat'tirto problenratiku v prisluSnlfch odbc'rnyr:h komisi6ch

azavolat, na tieto rokovania odbornii<ov, p. Ing. Bendeka ilostatnych kompetentny'ch fudi" Ktejto

mySlienke sa pripojila aj p. proslankyia Ing. Bizoiiov6'
po dist<usle su ptl"trtatii i"g DZatko a podal svoj n6zor k inlrrrm6ci6m, ktore uviedol Ing. arch. Zelina

v r6mci prd:c na lJpD Zeflk. Starosta vysvetlil, 7r: nakofko i<lo len o informatfvny materi6l, ie potrebne

tento najsk6r prerokovat'v odbornych komisidch a n6sledne na zasadnutiMZ. Ukondil diskusiu'

K bodu 9 - NdYrh terminov zasadnuti MZna I' polrok 201ii

Poslancom MZ bol predlozeny n6vrh terminov zai;adnuti MZ na I. polrok 2015-
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lvlgr. Ing. Oleks6k navrhol rloplnit'dalSi termin zasadnutral/rZ19.3.2015. Poslanci MZ sa z6rovei

clohodli na zmene terminu zasiadnutia MZ z 30.6.2015 na2.7 .2'J15. O tomto n6vrhu sa hlilsol'alo.

ldiestne zastupitel'stvo mestsl<ej dasti Bratislava - I-amad

r\. schyal'uje predloZeny nlivrh zasadnuti MZ na I. polrok 2015 - s pripomienkami - rloplnit' MZ

o termin 19.03.2015 a navrhnulf jrinovy termin sa meni na terrnin 02.01 .2015

lPoiet poslancov: 7

i7-t: 7 - Ing. Luk65 Baiack;i, Mgr. Eva eernii, Ing. GabrielzL Bizoiov6, JUDr. Jrilia OndliSov6, Mgr.
IMarta Jany5kov6, MVDr. Pavol Cech, Mgr. Ing. Radoslav OlekS6k

lProti: 0

lZdrZal sa: 0
l\ehlasoval: 0

lK bodu 10 - Srihrnn6 lyhodnotenie plnenia riloh priorit 'i',olebn6ho programu za obclobie rokov

"101t 
-2014

lStarosta uviedol, Le materifil obsahuje zhrnutie' priorit, s ktorymi by sa mali obozndrmit' hiavne

lovozvoleni poslanci. Mgr. Ing. OlekS6k okomentoval plnenie jednotlivych priorit. Uviedol, Ze mnoho
.yeci sa d6 urobit'svojpomocne anavrhol vtomto trende nadal,:j pokradovat'. Starosta u.kondil diskusiu-

l\6vrhov6 komisia preditala n6vrh uznesenia, o ktorom dal starosta hlasovat'.

l\4iestne zastupitefstvo mestslkej dasti Bratislava - l-amad

,4.. berie na vedomie sirhrnnd vyhodnotenie plnenia riloh priorit volebn6ho programu zra obdobie rokov

|/011, -'2014 - s pripomienkarni
lPoiet poslancol': 7

1Laz 7 
-- 

Ing. Luk65 Baiacky', Mgr. Eva eern6, Ing. Gabrieltr Bizoiov6, JUDr. Jflia Ond.:i3ov6, Mgr.

Marta JanySkovd, MVDr. Pa'',2o1 Cech, Mgr. Ing. Radoslav O1ek56k

Proti: 0

Zrlri,alsa:0
Nehlasoval:0

K bodu 1l - N:ivrh Statritu Stenu zimnej ridrZb;r na roky 2015 - 2018

Starostzr dal slovo p. Ing. Rl,chtfrikovej. Ing. Rychtfrikov6 irrlormovala, Le Statft sa meni len v clvoch

bodoch - zniLllsa podet dlenov 5t6bu a ii-nn iiOiZUu vykon6va.iri pracovnici MU.

Nikto z pritomnfch poslanc,cv nepodal k n6vrhu 5tatritu pripo:rLienky. N6vrhov6 komisiil preditala n6vrh

uznesenia, o ktorom dal starc'sta hlasovat'.

Miestne zastupitel'stvo mestskej dasti Bratislava - Lamad

A. schval'uje Statft Stabu zimnej ridrZby na roky i1015 - 2018 - bez pripomienok

Poiet poslancov: 7

Za: 7 
^- 

Ing. Luk65 Baiack;i, Mgr. Eva iern6, tng. Gabrielrl Bizoriov6, JUDr. Julia tlndri5ova, Mgr.

Marla Janl'$kovti, MVDr. Pa'vol Cech, Mgr. Ing. Radoslar'' Ole'k'56k

Proti:0
Zdrt.alsaz 0

Nehlasoval: 0

K bodu 13 - Aktu:ilne informfcie o projekte VCn - Lamai
prednostka podala aktu6lrr,e inform6cie kmateri6lu. IJvie,iila, Le 19.12.2014 sa podarilo splatit'

revolvingov;f ,i.r.r. Kontroia zo SORO sa uskut,cdnila a boJa aj predloZen6 zilerednh monitorovacia

spr6va nu sbno. io sa tyka pr6c naviac a reklam6cie vady <liela, bola podpisand dohoda o urovnani,

ktord je prilohou materidlu.

Rokovaciu miestnost'opusllila Ing. Bizofiov{, poiet poslanor:ov: 6.

Mgr. Jany5kov6 upozo^ilu, Ze napriek tomu, Ze bol pri vclurde Studenohorska 44 (v blizkosti VCA)

urJbeny il'ub, nudulej tam pri daZd,och odteka vel'k6 dast' vorl;r pod panel6k. Mgr. Ing. olekS6k doplnil,
.|



iie je potrebn6 tento probldrn rie5it', chodniky sir zle vysp6do.riin6. Mgr. Jany5kov6 zitr<>veil upozornila

na nesetrne vykopanie korei.ov stromov, o p6r rokov budir I' are6li uhynut6 a suchd sitrornl'. Starosta

ukondil diskusiu. N6vrhov6 komisia preditala nfvrh uznesenia, o korom dal starosta hlasovat'.

lv{iestne zastupitefstvo mestsl<ej dasti Bratislava - I-amad

,{.. berie na vedomie aktu6lne inform6cie o projekle VCA - Le,rnad - s pripomienkami

lPoiet poslancov: 6
',Laz 6 - tng. Luk65 Banacky. Mgr. Eva Cem6, JI.Dr. Jrilia CrLdri5ov6, Mgr. Marta JanLySkcl'6, MVDr.
l3avol Cech. Mgr. Ing. Radoslav OlekS6k

lProti: 0
',LdriLal sa: 0

l\ehlasoval: 0

lK bodu 14 - Informatfvne sprdry (A. o prijatych rozpoitovych opatreniach zo dila L5.112,21114,8. o

projekte ,,ZvySenie energeti.ckej riiinnosti Sportovej haly Bratislava - Lamai")
,A.. Poslancom MZ bola predloZen6 informativna sprdva o prijatfch rozpodtovych opatreniach v roku

12014. Prednostka vysvetlila. Ze pijate opatrenia nemajf vlrlyv na celkovy vysledok hospoddrenia.

iltarosta otvoril diskusiu. Dc, diskusie sa nikto zpritomnych poslancov neprihl6sil. NlLvrhcr'6 komisia

preditala navrh uznesenia, o l,:torom dal starosta hleLsovat'.

lMiestne zastupitefstvo rnestskej dasti Bratislava - llamad

.A. berie na vedomie informativnu spr6vu o prijat;ich rozpodtovych opatreniachzo dfia15.1"2.'2014 -bez

pripomienok

B. Prednostka podala inforn:r6cie k materi6lu. Poslanci M7, zobrali predloZeny materi6l na ve,domie.

Miestne zastupitel'stvo mestskej dasti Bratislava - ,Lamad

A. berie na veclomie informativnu sprdvu o projekte ,,Zvy5t:ttie energetickej tidimosti Sportovej haly

Bratislava-- Lantad" - bez priLpomienok

Poiet poslancor': 6

Zaz 6 - Ing. Luk65 Baiacky, Mgr. Eva iem6, JLIDT. Jflia C)rrdri5ov6, Mgr. Marta Jarry5kovd., MVDr.

Pavol Cech, Mgr. Ing. Radoslav Olek56k

Proti: 0
ZdrL,al sa: 0
Nehlasoval: 0

K bodu 15 - R0zne
Do rokovacej miestnosti sa vrdtila Ing. Bizoilov:i, poiet pol;lancov: 7.

JLIDT. Ondri5-ov6 informovalla poslancov MZ o situ6cii, ktorri sa stala na Povoznickej ulici vminulom

roku. V dase ked prebiehala v MC Dribravka oF,rava elektrii;kovej trate, firma Metrosta"r si spravila

z povoznickej ulic! skl6dku stavebndho odpadu. Nfkladn,! aut6 s vledkami tarn chodili non-stop

niekol'ko tyZdirov. Navrhla informovat' o tomto v medi6ch a aj v Lamadanovi. Do burJricnosti navrhla

osadit'znadku ,,z6kazvjazdupre n6kladn6 autit" do tejto dasti ulice.

Mgr. Janygkova poprosila o .,zypracovanie materiiilu - sirpis nehnutefn6ho majetku vo vlastnfctr"e MC (aj

ztireny),jeho liodnotu, sta,r', lto ru o to star6, llto to ni6 v pren6jme do marcovdho zasadnulia MZ'

tnformovala, Le v sobotu v trrine podas ,JivadelnelLo predstave:nia nebolo zapnute krirenie a l'udia sedeli

v s6le v kab6toch. Do budiLcnosti poprosila, ab1' sa zapindr radi6tory v dostatodnom predstihu pred

konanirn akcie.
Mgr. Ing. OlekS6k navrhol oslovit' spol. Siemens ohl'adorn l6mp (osvetlenia) na Malokarpatskom

namesti. balej navrhol upozornit'frrmu OLO na odvoz vianoinych stromdekov.

Mgr. iern(tporziadala o urrriestnenie spomal'ova,5ov na Raj';lLkovej ulici atieL na inj;sh uliciach, cez

ktor6 aut6 s ciefom skr6tit'si cestu jazdia zvlfsenou rychlost'otr.



I( bodu 16 - Interpelicie posilancov
l,{ebola podan6 interpel6cia.

l( bodu 11 - Za*'er
Ijtarosta MC Bratislava - Lamad Ing. Sramko sa pod'akoval pcslancom a zamestnancom Mti a ukondil

:lasadnutie Miestneho zastupitel'stva.



Ol'erovatelia zripisnice :

IVIgr. Eva Cern6
ooslankvria MZ MC Bratislar,'a L,amad

.[UDr. Jrilia Ondri3ova
poslankyiia MZ Me Bratislava l,amad

IWgr. Michaela Kiivfri Mr{:zovti
prednostka MU Ilratislava - L,amad

Itng. Peter Sramko
starosta MC Bratislava - Larna(,
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